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Protokoll 3/08 
 
 
Møte: Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Markveien 57  

Møtetid: Tirsdag 03. juni 2008 kl. 17.00-19.10     
   
 
 
Åpen halvtime 
Det var møtt fram fem personer til åpen halvtime. 
 
Marianne Rønnevig, styreleder i Grüner Fotball, sa at anlegget på Dælenenga var nedslitt, 
både kunstgress og garderober. Grüner er også misfornøyd med at barnefotballen ikke 
prioriteres når det gjelder tildeling av treningstider. 
 
Ulf Novsett presenterte Grünerløkka Næringsråd og informerte om bydelsdagene, 
markedsdagene og de kulturelle innslagene som næringsrådet finansierer. 
 
Kjell Chr. Ask og Hallgeir Schiagertok ordet til sak 15/08 og ba om politisk støtte til 
anskaffelse av nytt orgel i Sofienberg kirke.    
 
Opprop 
Til stede: Tore Aasheim (SV) leder, Trond Helge Hem (A), Anniken Hauglie (H), Siv M. 
Kristiansen (R), Heidi Iveland Strand (F) 
 
Forfall: Nina Græger (A), Sven E. Thorsen (V)  
 
I stedet møtte: 
Silje Njarde Tangnes (A), Patrik Sahlstrøm (V) 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent. Sak 14-16 vedtatt satt opp som tilleggssaker på sakskartet.  
 
Informasjon  
Administrasjonen informerte om folkemøte på Deichmanske filial, Schous plass, 18. juni kl. 
19-21 om forholdene i Sofienbergparken, og at den hadde hatt et forberedende møte med 
politiet.  
 
Eventuelt 

Bydel Grünerløkka  Postadresse: Telefon:  02 180 
Bydelsadministrasjonen  Postboks 2128 Grünerløkka Telefaks: 23 42 26 01 
http://www.bga.oslo.kommune  0505 Oslo 
  e-post: postmottak@bga.oslo.kommune.no 

     

 
 
 

    
    
    
    
    

 

    

 
 



Administrasjonen redegjorde for søkningen til Utforskeren barnehage på Bredtvet. Hvis 
foreldre ikke tar i mot tilbud om plass der vil bydelen ikke ha et annet tilbud på det nåværende 
tidspunkt. 
 
Bydelen har ikke anledning til å stoppe utbetaling av driftstilskudd til ”Tollefsen-
barnehagene” i henhold til barnehageloven. Disse er nå organisert i et nytt selskap. Det er 
imidlertid stilt vilkår om dokumentasjon på innbetaling av skatter og avgifter og at det leveres 
halvårlig regnskap. 
 
Når det gjelder ballbingen ved Sinsen skole er det ikke planer om å sette denne opp på nytt.  
 
Saker behandlet under møtet: 
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Sak 8 /08    Protokoll fra møte i Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen 
8. april 2008 

 
Vedtak:  
Protokollen enstemmig godkjent. 

Sak 9 /08    Ruspolitisk handlingsplan Bydel Grünerløkka 2008-2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget vedtar det framlagte forslaget til ruspolitisk handlingsplan 2008-2011.   
 
Vedtak:  
Komiteen anbefaler bydelsutvalget å vedta forslaget til ruspolitisk handlingsplan. 

Sak 10 /08  Høring: Kommunal plan for idrett og friluftsliv 2009-
2012, forslag til sektorplan for idrett og forslag til felles 
plandel for idrett og friluftsliv 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelen har et stort behov for at den planlagte idrettshallen på Dælenenga (BGA-040) blir 
realisert. Andelen barn og unge i bydelen er i kraftig vekst. Prosjekteringen har foregått i 
årevis, og vi mener derfor at den bør få en høy prioritet, og ikke som nummer åtte på listen, 
slik Idrettsetaten foreslår.    
 
Vi er godt fornøyd med at 7er-banen på Øvre Foss (BGA-052) er prioritert som nummer en på 
listen. 
 
Når det gjelder klubbhus og garderober på Caltexløkka ønsker vi at dette kommer inn på 
prioritert liste.  
 
Tilleggsforslag fra A: 
Følgende tillegg gjøres i første avsnitt: Vi viser til at dette prosjektet tidligere har stått øverst 
på prioriteringslisten for slike anlegg, og det er etter bydelens vurdering ingen grunn til at 
dette anlegget ikke fremdeles skal ha første prioritet.   
 
Vedtak: 
Bydelsdirektørens og A’s tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
 
Etter dette er komiteens uttalelse følgende:  
Bydelen har et stort behov for at den planlagte idrettshallen på Dælenenga (BGA-040) blir 
realisert. Andelen barn og unge i bydelen er i kraftig vekst. Prosjekteringen har foregått i 
årevis, og vi mener derfor at den bør få en høy prioritet, og ikke som nummer åtte på listen, 
slik Idrettsetaten foreslår. Vi viser til at dette prosjektet tidligere har stått øverst på 
prioriteringslisten for slike anlegg, og det er etter bydelens vurdering ingen grunn til at dette 
anlegget ikke fremdeles skal ha første prioritet.   
 
Vi er godt fornøyd med at 7er-banen på Øvre Foss (BGA-052) er prioritert som nummer en på 
listen. 
 
Når det gjelder klubbhus og garderober på Caltexløkka ønsker vi at dette kommer inn på  
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prioritert liste.  

Sak 11 /08  Oslo kommunes publikumsundersøkelse 2007 - 
oppfølging Bydel Grünerløkka 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsdirektøren utarbeider en konkret tiltaksplan på bakgrunn av bydelsutvalgets 
diskusjon. 

 
2. Saken tas for øvrig til orientering. 

 
Vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt. 

Sak 12 /08  Aksjon skolevei 
 
Henvendelse fra FAU Hasle skole v/trafikkgruppa. 
 
Vedtak: 
På bakgrunn av henvendelsen ble administrasjonen bedt om å utarbeide forslag til brev som 
komiteleder Tore Aasheim sender Samferdselsetaten på vegne av komiteen.  
 

Sak 13 /08  Fordeling av kulturmidler 2008 
 
SV’s forslag til vedtak: 
Årets kulturmidler fordeles som følgende: 
 
Kr 30.000,- stilles til disposisjon for administrasjonen for at de skal innhente tilbud fra aktører 
innen kulturlivet, primært kunstnere som bor i eller i umiddelbar nærhet av bydelen, til 
tilskudd for kulturaktiviteter i bydelens barnehager, enten i hver enkelt barnehage, eller et 
felles arrangement der de av barnehagene som ønsker det kan delta. (Konsert i Birkelunden, 
besøk på Dansens hus etc) 
 
Kr 40.000,- stilles til disposisjon til Parkteateret Scene til prosjektmidler til planleggingen av 
en egen kulturfestival i Grünerløkka bydel. Festivalen skal arrangeres første gang 
sommeren/høsten 2009 og skal være en festivalaktivitet for hele bydelen. Parkteateret Scene 
oppfordres til å inngå gjensidig forpliktende samarbeid med bydelens lokale næringsliv. 
 
Kr 30.000,- fordeles ikke på dette møtet, men det skal gis anledning til søke på midlene. 
Pengene skal brukes til å fremme kulturlivet utenfor ”Løkka”, med spesielt tanke på 
kulturlivet også i andre deler av bydelen. Pengene skal primært gis til de som nødvendigvis 
ikke får søkt på frivillighetsmidler, fordelt på ett eller to søkere, men OMK står likevel fritt til 
å fordele pengene ut fra hvem som søker. Administrasjonen utlyser midlene på bydelens 
hjemmesider, frist til å søke settes 1. august. 
 
A’s alternative forslag til vedtak: 
Årets kulturmidler fordeles som følgende: 
 
Kr 50.000,- stilles til disposisjon for administrasjonen for at de skal innhente tilbud fra aktører 
innen kulturlivet, primært kunstnere som bor i eller i umiddelbar nærhet av bydelen, til 
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tilskudd for kulturaktiviteter i bydelens barnehager, enten i hver enkelt barnehage, eller et 
felles arrangement der de av barnehagene som ønsker det kan delta. (Konsert i Birkelunden, 
besøk på Dansens hus etc) 
 
Kr 50.000,- fordeles ikke på dette møtet, men det skal gis anledning til søke på midlene. 
Pengene skal brukes til å fremme kulturlivet utenfor ”Løkka”, med spesielt tanke på 
kulturlivet også i andre deler av bydelen. Pengene skal primært gis til de som nødvendigvis 
ikke får søkt på frivillighetsmidler, fordelt på ett eller to søkere, men OMK står likevel fritt til 
å fordele pengene ut fra hvem som søker. Administrasjonen utlyser midlene på bydelens 
hjemmesider, frist til å søke settes 1. september. 
 
Vedtak:  
SV’s forslag falt med 3 (1 SV, 1 V, 1 R) mot 4 (2 A, 1 H, 1 F) stemmer for A’s alternative 
forslag. 
 
Etter dette er komiteens vedtak følgende: 
Kr 50.000,- stilles til disposisjon for administrasjonen for at de skal innhente tilbud fra aktører 
innen kulturlivet, primært kunstnere som bor i eller i umiddelbar nærhet av bydelen, til 
tilskudd for kulturaktiviteter i bydelens barnehager, enten i hver enkelt barnehage, eller et 
felles arrangement der de av barnehagene som ønsker det kan delta. (Konsert i Birkelunden, 
besøk på Dansens hus etc) 
 
Kr 50.000,- fordeles ikke på dette møtet, men det skal gis anledning til søke på midlene. 
Pengene skal brukes til å fremme kulturlivet utenfor ”Løkka”, med spesielt tanke på 
kulturlivet også i andre deler av bydelen. Pengene skal primært gis til de som nødvendigvis 
ikke får søkt på frivillighetsmidler, fordelt på ett eller to søkere, men OMK står likevel fritt til 
å fordele pengene ut fra hvem som søker. Administrasjonen utlyser midlene på bydelens 
hjemmesider, frist til å søke settes 1. september. 

Sak 14 /08  Budsjettjustering-disponering av mindreforbruk 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
1. Mindreforbruk 2007 på 6 432 000 avsettes med 4 500 000 på funksjonsområde 3 pleie og 
omsorg til dekning av merforbruk på hjemmesykepleie og med 1 932 000 til funksjonsområde  
2B oppvekst til dekning av merforbruk på barnevern. 
 
2. Det overføres 1 000 000 fra sosialhjelpsrammen artsgruppe 14 til ordinær drift artsgruppe 
11. Det overførte beløpet knyttes til delvis finansiering av introduksjonsprogrammet. 
 
3. Det overføres 1 720 000 fra funksjonsområde 2A til funksjonsområde 2B til dekning av 
merforbruk. 
 
4. Det overføres 1 438 000 fra funksjonsområde 1 helse, sosial og nærmiljø til 
funksjonsområde 2B oppvekst til dekning av merforbruk, 
 
5. Det overføres 4 450 000 fra funksjonsområde 1 helse og sosial og nærmiljø til 
funksjonsområde 3 pleie og omsorg til dekning av merforbruk. 
 
Vedtak:  
Saken tatt til orientering. 
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Sak 15 /08  Nytt orgel i Sofienberg kirke 
 
SV’s forslag til vedtak: 
 
Bakgrunn: 
OMK ved leder har fått en henvendelse fra kantor i Sofienberg menighet om tilstanden til 
kirkens orgel. Selv om dette ikke hører direkte til under OMKs ansvarsområde er det likevel 
snakk om en viktig kulturinstitusjon i bydelen. Brevet fra kantoren er vedlagt saken. 
 
Menigheten ønsker politisk støtte fra OMK for å øve press på Oslo kommunene som bevilger 
penger til slike tiltak.  
 
Forslag til vedtak: 
Sofienberg kirke er et av byens beste konsertlokaler, og det avholdes mange konserter der. 
Dessverre er kirkens orgel nå utslitt og modent for utskiftning. Et nytt orgel vil kunne 
stimulere denne virksomheten ytterligere.  
 
Når det gjelder orgelinvesteringer i Oslo er det en sterk slagside i favør av Oslo vest ved to 
nylig realiserte orgler og to orgler under bygging der. Et nytt orgel i Sofienberg vil kunne 
bedre en slik ubalanse og bidra til en styrking av musikktilbudet til glede for dem som bor i 
kirkens nærområder. 
 
Bydelsutvalg Grünerløkka v/Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen henstiller til Oslo kommune 
om å bevilge penger til et nytt orgel i Sofienberg kirke på neste års budsjett. 
 
Vedtak:  
SV’s forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtaket sendes byrådet og Kultur- og utdanningskomiteen. 

Sak 16 /08  Parkteatret Scene - politisk støtte fra bydelen 
 
SV’s forslag til vedtak: 

1. Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen (OMK) støtter Løkka kulturnettverk i dets 
arbeidet for å få Utdanningsetaten med på en satsing innenfor rammen av Den 
kulturelle skolesekken. Bydelens politikere stiller seg positive til at et slikt samarbeid 
kan starte i Grünerløkka og senere utvides til hele Oslo.  

 
2. OMK støtter forslaget om å legge et kultursenter til bydelen. Senteret bør betjene så 

mye som mulig av aktivitetene i kulturleiet Akerselva. Man er klar over at senteret 
trenger offentlig støtte i form av husleiestøtte, og dette er noe man vil vurdere når 
prosjekteringen for opplegget er klart. Det bør også opprettes egne nettbaserte 
informasjonssider om og rundt dette tiltaket. 

 
3. OMK ber Parkteateret i samarbeid med bydelens næringsliv planlegge og gjennomføre 

en kulturfestival i bydelen sommeren/høsten 2009. Dersom Parkteateret kommer med 
et forslag som bydelen vil anbefale, vil det være et spørsmål om å sikre offentlig 
finansiering til dette, noe bydelen vil være med å jobbe for. Arbeidet med en slik 
festival skal startes umiddelbart, og OMK ser gjerne at det allerede i høst blir arrangert 
noen aktiviteter som forsmak på festivalen neste år. For dette arbeidet vil OMK 
vurdere å tildele en del av kulturmidlene som komiteen har til rådighet i 2008. 
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4. OMK ber administrasjonen bistå Parkteateret i søknadsprosessen om å få tilskudd fra 
Oslo kommune som gjør det mulig å utvide virksomheten ved Løkka kulturnettverk til 
å omfatte så mange som mulig av kulturinstitusjonene i bydelen. Støtten kunne for 
eksempel gis som en treårig prosjektstøtte fra budsjettåret 2009. OMK stiller seg bak 
Parkteaterets søknad om slik støtte. 

 
5. OMK støtter forslaget om at bydelen ved administrasjonen fremmer forslag overfor 

Oslo kommune om at Parkteatret Scene får et forutsigbart arbeidsgrunnlag gjennom en 
fast årlig støtte på minst 500.000 fra og med budsjettåret 2009. 

 
6. OMK støtter forslaget om at bydelens politikere overfor KKD og Stortingets 

kulturkomité støtter forslaget om å komme inn på en fast årlig bevilgning fra staten på 
ca 1 mill. fra budsjettåret 2009, slik at samlet offentlig støtte blir på kr 1,5 mill. Med et 
slikt grunnlag kan Parkteatret Scene på sin side forplikte seg til å gjennomføre et 
større antall forestillinger for barn og ungdom. Parkteateret må selv fremme forslaget 
og legge frem en faglig fundert søknad innen fristen. 

 
7. OMK kan ikke på det nåværende tidspunkt støtte forslaget om økonomisk tilskudd til 

å opprette en halv stilling som kulturkoordinator, men vi oppforer Parkteateret til å 
jobbe enda tettere sammen med bydelens administrasjon og politikere for å få 
gjennomført sine planer og visjoner for Grünerløkka som Oslo kulturbydel. 

 
Vedtak:  
Saken vedtatt utsatt. Administrasjonen tar kontakt med Parkteatret Scene og kommer tilbake 
med innspill til komiteen.   
 
 
Oslo 19. juni 2008 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Oppvekst-, miljø- og kulturkomiteen 
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